
 

Notulen van de Algemene Jaarvergadering dd. 18 april 2017 

1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering. Er zijn 28 leden aanwezig. De controleurs zijn  present. 
‘n 3-Tal leden meldden zich af.  
Op verzoek van de voorzitter wordt enkele ogenblikken stilte in acht genomen voor de leden 
die in het afgelopen jaar overleden zijn. 
 
2. Notulen van de alg.ledenvergadering dd. 12-04-2016   
De notulen worden ongewijzigd vastgesteld onder dankzegging aan  secretaris Gerard 
Derikx. Er zijn geen op- of aanmerkingen naar aanleiding van de notulen. 
 
3. Mededelingen De voorzitter doet mededeling van ’n aantal zaken en ontwikkelingen. Het 

betreft: 
- Dank wordt betuigd aan de vrijwilligers voor hun inzet en betrokkenheid (onderhoud, 

vuilverwijdering rond de vijver en de viscontrôles) Voor de laatste groep zal zo 
mogelijk ‘n extra instructie-bijeenkomst geregeld worden.  

- Pootvis: afgelopen jaar bleek de visvangst flink terug te lopen. In verband hiermee is 
flink geïnvesteerd in nieuwe pootvis. Hiermee was totaal ca. € 11.000,- gemoeid. 

- Rabobank Clubkascampagne 2017. De stemperiode van de Clubkascampagne loopt 
dit jaar van 6 t/m 30 april. Graag hiervoor aandacht: stem op HSV Ons Genoegen.  

- Slootjesdag IVN: Is op za. 20 juni. Hieraan wordt deelgenomen. Graag hiervoor 
enkele vrijwilligers voor de begeleiding van de deelnemende kinderen. 

- Aanschaf van truien/jacks met embleem van sportvisserij NL. De kosten bedragen € 
47,-/59,-. Belangstelling kan kenbaar gemaakt bij Ard Verheijen. Desgevraagd blijkt 
hiervoor belangstelling te bestaan. Standpunt van het bestuur over ‘n mogelijke 
financiële bijdrage door de vereniging zal nog bepaald worden. 

- Beëindiging toekenning vd handelingsvergoeding ad € 1,- voor de ledenadministratie 
door sportvisserij NL per 2018: HSV verzorgt thans nog zelf haar ledenadministratie. 
Hiervoor wordt een financiële compensatie ontvangen. Deze gaat vervallen per 2018. 
Het bestuur moet nog ’n standpunt over de toekomstige situatie. 

- Gevangen steur: Rob Winkelmolen ving zojuist ’n mooie steur van ongeveer 80 cm. 
Hij krijgt hiervoor, zoals eerder bepaald, ’n kleine waardebon. Deze wordt uitgereikt. 1 
Steur is weggevallen    

 
4. Inrichten van een karpervijver 
De voorzitter licht toe dat ’n gedeelte van de kleine vijver afgezet is (via een damwand) voor 
’n kleine karpervijver. Vlak van te voren is nog vis gepoot. Jammer is dat nagenoeg het hele 
bestand het lootje gelegd heeft (cirka 125 vissen). In verband hiermee is besloten de jonge 
karpers voorlopig niet te poten; de bestelling is afgezegd. Even wordt gewacht op 
normalisatie van het viswater. Met de Bond zal kort gesloten worden wat te doen. Kunnen  
alsnog dit jaar de karpers geleverd worden of moet ’n jaartje worden afgewacht.  
Van te voren zal het afgezette deel nog afgevist moeten worden en overzetting van de DAN 
gevangen grotere vissen.  
Vanuit de vergadering wordt geïnformeerd naar ’n mogelijke compensatie door de vis-
leverancier.  
Antwoord voorzitter: enige tegemoetkoming bij toekomstige leveranties is toegezegd.  
Vanuit de vergadering wordt ook gevraagd naar de achtergronden en motivatie van het 
genomen bestuursbesluit over het inrichten van ’n karpervijver zonder voorafgaande 
consultatie van de leden.  
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Antwoord voorzitter: al enige tijd speelt de discussie over de toekomstige bestemming voor 
de kleine vijver; ook tijdens ’n vorige ledenvergadering was dit al aan de orde. Het bestuur 
heeft de knoop doorgehakt en besloten tot de inrichting van ’n kleine karpervijver via de  
afzetting van ’n kleine damwand. Dat is tijdens de NL Doet-Dag op 11 maart jl. door 
aannemer van de Ven uitgevoerd. ’n Kleine karpervijver is ook voor het jeugdvissen 
aantrekkelijk. Raadpleging van de leden vooraf had gekund. Binnen het bestuur bestond de 
indruk dat er voldoende draagvlak voor de beoogde voorziening was, vandaar de 
ondernomen aktie. De damwand zal straks nog “aangekleed” kunnen worden. Besloten is 
hiermee even te wachten.  
De vergadering is akkoord met de verstrekte informatie.            
 
5. Jaarverslag 2016 van de secretaris 
Het jaarverslag van de secretaris is op de website geplaatst en werd ook zojuist uitgereikt. Er 
zijn geen op- of aanmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd door de Algemene 
Vergadering. Secretaris Gerard Derikx wordt bedankt voor het opstellen.  

6. Financieel verslag 2016 van de penningmeester  
Het financieel jaarverslag werd zojuist uitgereikt. Vanwege de grote kostenposten voor 
nieuwe pootvis en onderhoud geeft 2015 een negatief financieel resultaat. Er komen geen 
op- of aanmerkingen vanuit de vergadering. Het verslag wordt goedgekeurd door de 
Alg.Vergadering. Gerard W. wordt bedankt voor het opstellen.  

 
7. Verslag van de kascontrôlecommissie 
De financiële administratie en jaarstukken zijn gecontroleerd door Wiel Vleeshouwers en 
Henri Engelen. De administratie en jaarstukken zijn prima in orde bevonden. De Alg. 
Vergadering verleent decharge aan het bestuur voor het gevoerde financiële beleid.  

8. Verkiezing/aanvulling van de kastrôlecommissie 
Wiel Vleeshouwers blijft nog 1 jaar lid van de commissie. Ruud Verheijen kandideert zich 
voor 2017 en 2018. De Alg.Vergadering accordeert de kandidatuur.  

9. Bestuursverkiezing   
Aftredend en herkiesbaar zijn Gerard Waasdorp, Martijn Bongers en Gerard Derikx. Allen   
worden bij acclamatie door de Algemene Vergadering met applaus herbenoemd. 
Bestuursuitbreiding: Ard Verheijen en Rob Waasdorp kandideerden zich voor ’n mogelijke 
bestuursfunktie. Vanuit de vergadering wordt geïnformeerd naar ’n mogelijke (statutaire) 
belemmering vanwege familie-rechtelijke verhoudingen tussen bestuursleden.  
Antwoord: in de statuten  zijn op dit punt geen beperkingen opgenomen.  
Beiden worden aansluitend bij acclamatie door de Alg.Vergadering benoemd. De 
bestuurssterkte komt als gevolg hiervan op 9 personen.  

 
10. Pauze 
Er is gelegenheid voor ’n consumptie.  
 
11. Verslag van de wedstrijdcommissie over 2016 en de wedstrijden 2017 
2016: Ard Verheijen doet kort verslag over het verloop van de gehouden wedstrijden:  
Vijvervirtuoos: Kampioen vaste stok is David Gerrits geworden. In totaal gaat het 100 
deelnemers. Qua vangst was het ’n goed seizoen: totaal 193 kg. vis.  
Kampioen vrije hengel was Ruud Verheijen. Totaal 123 deelnemers. In totaal 816 kg. vis 
gevangen. Top-vangst op 1 dag was 54 kg. vis.  
Koning was Ard Verheijen zelf met 34 kg.  
Winter- en avondwedstrijden waren op de Vossekuil en Vlasrood. 
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2017: Vijvervirtuoos 7 wedstrijden maandelijks. Zondag a.s. is 2e wedstrijd. Aantal 
deelnemers trekt aan. Wat moeilijker is het beschikbare aantal plaatsen. Met ’n aantal van 
32-33 wordt het wat passen en meten.  
Datum van het Koningsvissen is 25 juni. Afsluitingswedstrijd is op 1 okt. op De Vossenkuil. 
Ook weer 2 wedstrijden voor het clubkampioenschap. Tegen Helmond al op 30.4.  
Open wedstrijd op 7 mei.  
      
12. Terugblik naar NL DOET 2017 
Doe-dag was za. 11 maart jl. ‘n 12-Tal vrijwilligers waren aktief. Klussen waren:  

- Actualiseren van het informatiebord door Theo vd Kruijs (uitgevoerd einde maart); 
- Bijsnoeien van de randen rond het eiland via een boot en de visplekken.  
- Het schoonmaken van de borden; 
- De aanleg van een damwand voor de Karpervijver in de kleine vijver door aannemer 

vd Ven, Someren. 
Ook in 2018 zal naar verwachting aan deze nationale aktiedag deelgenomen worden.  
 
13. Rondvraag 
Geïnformeerd wordt naar de bevindingen en resultaten van de gehouden contrôles tijdens 
het afgelopen visseizoen. Antwoord:   
Dit jaar vielen ‘n 3-tal controleurs af; ’n paar nieuwelingen meldden zich.  
Theo vd Kruijs doet aansluitend aanvullend kort verslag van zijn bevindingen. ‘n 5-tal 
personen beschikten niet over de vereiste papieren.    
Er is goed werk geleverd door de interne controleurs. De resultaten van gehouden contrôles 
zullen op de website worden gezet.  Vanuit de boa’s namens de Bond is er weinig aktie. 
Naar verwachting is vanaf het naderende voorjaar en zomer-periode van deze kant meer 
aktie te verwachten. Overigens werd meegedeeld dat HSV Asten haar zaken op dit vlak 
goed op orde heeft.  
De nieuwe controle-pasjes worden aan betrokkenen uitgereikt. Wanneer straks karpers 
uitgezet worden op de kleine vijver zal de controle frekwenter moeten plaatshebben. 
    
14. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering met ’n slot woord: We hebben ’n goed visjaar achter ons. 
Ga zorgvuldig te werk: ben zuinig met de gevangen (wit)vis; plaats deze zorgvuldig terug.    
De voorzitter sluit de vergadering onder dank voor de getoonde belangstelling en inbreng. 
Moge ’n goed visseizoen op ons wachten.  
 
Verslag/secr.GD    
 


